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بورصة قطر –التحليل الفني اليومي   

Daily Technical Trader – QATAR  

 

     

          

Monday, June 03, 2024 

QE Index Overview  QE Index Daily Chart نظرة على المؤشر العام  الرسم البياني اليومي لمؤشر السوق 

 The QE index began the 

week positively but 

faced continuous selling 

pressure throughout the 

day, closing below the 

9400 level. Despite this, 

with the index trading 

above the 9300 level and 

an upward-trending RSI, 

an uptrend may be 

anticipated in the 

coming week. However, 

a significant uptrend is 

only likely if the index 

manages to close above 

the major moving 

averages. 

 

 

الأسبوع بشكل مؤشر بورصة قطر  بدأ 

لكنه واجه ضغوط بيع ، إيجابي

 تحت حيث اغلقمستمرة طوال اليوم، 

. على الرغم من ذلك، 9400مستوى 

 9300مع تداول المؤشر فوق مستوى 

، الاتجاه الصاعد ومؤشر القوة النسبية

في  الصاعدتجاه الا قد يتوقع حدوث

لن يكون هناك . ومع ذلك، الأسبوعهذا 

كبير إلا إذا أغلق المؤشر  اتجاه صاعد

  .فوق المتوسطات المتحركة الرئيسية

Expected Resistance Level: 

9,600 

 

Expected Support Level: 

9,300 

 QE Index Indicators  مؤشرات السوق 
 Jun 02 May 30 % ∆  
Index Last Close 9,385.5 9,319.1 0.7 آخر إقفال للمؤشر العام 

Value (QR mn) 352.9 1,430.0 (75.3) )القيمة المتداولة )مليون ريال 

Exchange Market 

Cap. (QR bn) 
545.3 541.8 0.6 

 الاسهم لإجماليالقيمة السوقية 
 )مليار ريال(

Volume (mn) 127.1 347.7 (63.5) )حجم التداول )مليون سهم 

Number of Trans. 13,191 26,761 (50.7)  المنفذةعدد العقود  

Companies Traded 49 52 (5.8) عدد الشركات المتداولة 

Market Breadth 31:15 36:12 – عمق السوق 
 

 مستوى المقاومة المتوقع 
9600 

 مستوى الدعم المتوقع:
3009  
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  Qatar Gas Transport  (ناقلات)شركة قطر لنقل الغاز المحدودة      
Stock Overview  Weekly Chart السهم على نظرة  الرسم البياني الأسبوعي  

QGTS has been trading in 

an Ascending Triangle 

pattern, a continuation 

pattern. The bullish 

movement is supported 

by an upward-trending 

RSI. A buy trade can be 

considered if the stock 

manages to close above 

4.240, with a target price 

of 4.400. 

 

 

 

داخل  ناقلاتشععععركة سعععع م سعععع ر  تداول 

بنموذج المثلععث نموذج سعععععع ر  ي ر  

وهو نموذج سععععع ر  إيجابي  ،الصعععععاعد 

ويدعم ارتفاع مؤشرررررررر ا  و   .اسععععععتمرار 

ويمان تفعيل  ا نسررر يل   ل ا ةرال ااييا يل 

 4.240صرررف ل شرررراأ  قا لسهم ا سررر م  و  

 ريال  4.400ريال ومع سعر مست دف 

Expected Target Price: 

QR 4.400 

 

Stop-Loss: QR 4.200 

 

 Last Px. التغير ∆% سعر الاقفال% Volume حجم التداول 

4.150 4.8 3,727,992 

   

 

Resistance/Support Level المقاومةالدعم /  مستوى 
 1st 2 الأولnd 3 الثانيrd الثالث  

Resistance 4.240 4.400 - مقاومة 
Support 4.000 3.900 - دعم 

 

 الاهداف السعرية المتوقع 
 ريال قطري 4.400

 
 4.200مستوى إيقاف الخسائر: 

 ريال قطري
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 التعريفات:

وتتاون  وهي لةد طر  رسم الأسعار عهل طري ل يا انيل قديمل  يةدد ا رسم سعر الا تتاح وااسلا  ولعهل ولدنل سعر وصهه ا س م خلال  تر  مةدد   الشموع اليابانية:

صةيح  ا نس ل  هشمعل ا  يضاأ   هشمعل ا عاس ر ااسلا  لقل من سعر الا تتاح وااسلا   ا شمعل ا مهونل تعني لن سعو الا تتاح شمعل ةيث تتةدد  سعر ا شمعل من "يسم" ا

 إن شال ا شمعل  ه دلالات اثير  من استمرار لاتياه  ،ا يا انيل ما يسمل  ـ "ظل" ا شمعل وهقا  ظل يةدد لعهل ولقل سعر وصهه ا س م خلال ا فتر  ا مطهو ل   صور  عامل

 ا س م لو انعااسه 

 وهقا ي هل من اةتمال انخفاض ا س م   ل مستويات دنيل  ،ين  يه عهل ا شراأ لاثر من ا  يعك ا متداو ا مستوى ا قي يتوقع  يه لن يشار وهو مستوى الدعم:

 وق ك ي هل من اةتمال ارتفاع ا س م ا ل مستويات لعهل  ،ةيث يتوقع لن ي وم ا متداو ون  ا  يع لاثر من ا شراأ ،وهو عاس مستوى ا دعم مستوى المقاومة:

ر متأخر  ي  عطاأ علامات ا  يع هو متوسط ةسا ي يةسب معدل سعر ا س م عهل عدد مةدد من ا فترات ا مختار    قا ا س ب يعت ر هقا ا مؤش :المتوسط المتحرك البسيط

، ت هيل ةد  ت ه ات ا سعر أشيريا شراأ  ا متوسطات ا مستخدمل  ي تةهيهنا تستخدم لسعار ااسلا    شال عام،  همتوسطات لسراضا اثير ، مثل لدا   معر ل اتياه ا سعر تو

 ا مستويات ا مةتمهل  هدعم وا م اومل و  ل سير ق ك من الاستخدامات  و

 لقفهت عهل ارتفاع م ا ل عدد الأس م ا مترايعل  ي ت ادل يوم معين ورا  ا ما يل ا تي تم تداو  ا ويشير   ل عدد الأ سوق:عمق ال

من ثلاثل سلاسل ماونل اتياه وزخم لسعار الأس م من خلال ميموعل ةسا ات تداول يدل عهل ا تغيرات  ي قو  وهو مؤشر  (:MACDالمتوسط المتحرك التقارب / التباعد )

 ا تاريخيل  زمنيل مةسو ل من  يانات لسعار ااسلا 

مؤشر  ين ا شراأ لو ا  يع من ق ل ا متداو ين  يتق قب ا  مؤشر  ني ي ارن قو  تةرك سعر ا س م خلال  تر  معينل مةاو ل منه  تةديد قرو  وهو(: RSIمؤشر القوة النسبية )

دريل  مستويات قرو   30دريل  أن ا سعر قد وصل ا ل مناطم قرو  ا شراأ وتةت ال  70يعت ر وصول ا مؤشر ا ل قراأات  و  ال  ، شال عامدريل  و 100وال  0ال 

 ا  يع 

ين س وا اتفاست راأ  ةرال سعر ا س م ةسب لشاال معينل يتم تداو  ا  ي وسط ا تةهيل ا فني  وتأتي هقه الأنماط ا سعريل  ي لشاال مختهفل )مثل ا رل وهونمط / شكل الأسعار: 

 ا من الاستخدامات تستخدم الأشاال  تةديد الاتياهات ا مةتمهل  ةرال ا س م لو انعااس ا ون اط ا دخول وا خروج وسيرهوا مثهثات، والأعلام، ا خ(  و

هي ا خطوط الأ  يل ا تي تشير   ل ا مناطم ا متوقعل  هدعم لو ا م اومل  سعر ا س م عهل و ، م ا رياضيات  يوناردو  ي وناتشينس ت هقه الانسةا ات  عا انسحابات فيبوناتشي:

 %61.8, %50.0, %38.2, %23.6ات ا مةتمهل  هةرال ا سا  ل  ق ك ا س م وهي لساس ةرال الأسعار ا سا  ل  تستخدم ا مستويات ا تا يل  هس م اأهم مستويات الانسةا 

 من ليزاأ ا ةرال ا سا  ل  %100.0ومستوى ال 

لقل سعر ولعهل سعر وهقا مختهف تماما  لانسةا ات ا مقاور  لعلاه    قا ا مةور ةسا ات معينل من سعر ااسلا  مع  مستويات الدعم والمقاومة البينية:محور فيبوناتشي و

 م اومل  ينيل متوقعل  هتداول ا يومي  سا م يستخهص من ا مستويات دعم و هيوم ا
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Definitions 
 

Candlestick: A chart that displays the high, low, opening and closing prices for a security in a single period. The body of the candle is made up by 

the opening and the closing prices, i.e., the taller the body the greater the range between these two prices and vice versa. A colored candle denotes 

a closing price that is lower than the opening price, while a white candle shows the opposite. The candlestick's shadows or wicks show the period's 

high and low prices and how they compare to the opening and closing price. In general, the shape of the candle will vary upon the positions of the 

period's high, low, opening and closing prices. 

Support: A level that could cause more buyers to step in in order to prevent the security from falling or causing the security price to head higher.  

Resistance: An inverse of a support level. A resistance area or level could cause more sellers to step in in order to prevent the security from rising 

or causing the security price to head lower.  

SMA (Simple Moving Average): Is an arithmetic average, which calculates the average price of a security over a defined number of periods and is 

thus considered a lagging indicator. SMAs used in our analysis refer to closing prices. In general, SMAs serve many purposes, such as a smoothing 

tool, an indicative price direction and potential support/resistance levels. 

Market Breadth: Breadth indicates the number of securities that have closed higher vs. the number of decliners in a particular exchange.  

MACD (Moving Average Convergence/Divergence): Is a trading indicator, which shows changes in the strength, direction, momentum and 

duration of a trend in a stock's price through a collection of three-time series calculated from historical closing price data. 

RSI (Relative Strength Index): Is a momentum indicator that compares a security’s price gains to its losses for a predetermined number of periods 

(we generally use 14 periods). The RSI attempts to point out how a security, in relative terms, is in the overbought/oversold zone. Securities with 

a RSI above 70 could be considered as overbought, and below 30 could be considered as oversold.  

Pattern/Formation: Is a graphical presentation of a security’s price activity over a certain period of time. Formations come in different shapes (such 

as, head & shoulders, triangles, flags, and so on). They can be used to identify potential trends, reversal of trends, price targets, entry and exit 

points, etc. 

Fibonacci Retracements: Are horizontal lines that indicate expected areas of support/resistance for a security based on a predetermined price 

movement. These levels are usually indicated by Fibonacci ratios of 23.6%, 38.2%, 50.0%, 61.8% and 100% from that particular movement. 

Fibonacci Pivot and Intraday Support/Resistance: A Pivot Point is generally used to formulate expected future support/resistance levels. From the 

base Pivot Point, Fibonacci multiples of the high-low differential are added to form resistance levels and subtracted to form support levels. 
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